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• Wat is het effect van het veegbesluit (de toevoeging van habitattypen op de reeds 
uitgevoerde natuurdoel analyses in Zeeland? Zijn de toegevoegde typen meegenomen 
in de analyses? Zo nee, zijn er dan gevolgen voor het gebiedsplan? 

De minister heeft, helaas op een ongunstig tijdstip en tegen de wens 
(koppeling met de nieuwe release van Aerius) van de provincies in, het 
veegbesluit bekrachtigd en daarbij de koppeling met Aerius losgelaten. Er 
zijn eind vorig jaar de eerste 3 natuurdoelanalyses opgeleverd. Voor de 
Kop van Schouwen, Manteling van Walcheren en Zwin moeten ze nog 
uitgevoerd worden, evenals de analyses voor de deltawateren (door 
Rijkswaterstaat).  
 
In Oosterschelde, Kop van Schouwen en Manteling komen er kleine 
oppervlakten aan stikstofgevoelig habitat bij of verschuift er iets. 
In Zwin & Kievittepolder komt er een wat grotere oppervlakte aan 
stikstofgevoelig habitat bij. 
Het gevolg van deze wijzigingen is een aantal extra overbelaste of 
naderend overbelaste, stikstofgevoelige hexagonen. Overigens zal in de 
Grevelingen wat oppervlakte aan overbelast stikstofgevoelig habitat 
verdwijnen.  
 
De gevolgen van het veegbesluit hebben daardoor geen effect op al 
uitgevoerde natuurdoel analyses. 

• In de brief wordt aangegeven dat op 26 januari 2023 de vergunningverlening weer 
mogelijk wordt. Is deze datum nog steeds realistisch 

RIVM geeft nog altijd aan dat de releasedatum 26 januari 2023 is. Wij 
hebben nog geen signalen dat dit niet gehaald zal worden. 

• Hoeveel en welke vergunningstrajecten liggen op dit moment stil in Zeeland als gevolg 
van dit besluit? 

Er liggen momenteel niet veel daadwerkelijke aanvragen tot het verkrijgen 
van een vergunning Wet natuurbescherming stil (vier aanvragen), veruit 
de meeste projecten zitten nog in de voorbereidende fase (een tiental).  
 
Er liggen wel een aantal aanvragen tot het verkrijgen van een 
Omgevingsvergunning bij RUD en DCMR stil, waar moet worden 
berekend of stikstofdepositie een probleem vormt of niet. Het is bij ons 
niet exact bekend hoeveel dit er zijn. 
 
Projecten betreffen zowel veehouderijen, als industrie als infrastructurele 
en overige projecten. 
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